
4

P R O T O K O I -  N r  I / 2 0 0 2
z Sesji Rady Gminy w Zbucrynie Poduchownym

z dnia 19 listopad a 2002 r.

Stan radnych - 15.
Obecnych na Sesji Rady Gminy - 15 radnych.
-Lista obecnoici Radfiych stalxowi zalqcmik nr I do protokolu-

Otwarcia obrad I Zwyczajnej Sesji Rady Gminy w Zbuczlnie
Poduchownym dokonal Radny Senior - Pan Leon Grochowski.
Powital nowo wybranych radnych Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownynl

''-' Pana Romana Prochenkq - nowo wybranego W6jta Gminy, Pana Andrzeja
Ryszkowskiego - Pzewodnicz4cego Rady Gminy poprzedniej kadencji,
Pana Jana Michalaka - Przewodniczqcego Gmirurej Komisji Wyborczej,
Soltys6w oraz osoby przybyle na sesjg.
-Lista obecnoici Soltystjr! stanoy,i zalqcznik nr 2 do protokolu-

Pan Leon Grochowski zloLyl grailacje nowo wybranym radnym
i W6jtowi Gminy.
Pan Grochowski stwierdzil, Ze nastgpuj e przejgcie wladzy lokalnej przez kolejn4
grupg wybranych radnych.
Wyrazil nadziejg, 2e nast4pi kolejny powa2ny krok w umacnianiu
i stabilizowaniu polityki i gospodarki samorzqdowej.
Zlo2yl wszystkim radnym Zyczenia owocnej pracy i podejmowania stusznych
declzji dla dobra naszej gmiry ijej mieszkaric6w.
Pan Grochowski poinformowal, Ze zgodnie z art.20 ust.2 ustawy o samorz4dzie

--/ gminnym I Sesja zostala nvolanaprzezPrzewodniczqcego Rady Gminy
poprzedniej kadencji.
Radni otrzymali proponowany porzqdek obrad w nastgpuj4cym brzmieniu:
1. Otwarcie obrad.
2. Wrgczente przez Przewodniczqcego Gminnej Komisji Wyborczej

zaSwiadczefr o wyborze na radnego.
3. ZloZenie Slubowania przez Radnych.
4.Wrgczenie pruez Przewodniczqcego Gminnej Komisji Wyborczej

zaSwiadczenia o wyborze W6jta.
5. ZloZenie Slubowania pnez Wqta.
6. Wyb6r Przewodniczqcego Rady Gminy.
7. Wyb6r Wiceprzewodnicz4cego Rady Gminy.
8. Zapy4ania i wolne wnioski.
9. Zamknigcie obrad.
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Ad.2.

W tym punkcie obrad Pan Leon Grochowski poinformowal, 2e oficjalnyrn
potwierdzeniem wyboru na radnego jest zaiwiadczenie Gminnej Komisji
Wyborczej o wyborze.
Pan Grochowski zwr6cil siq do Pana Jana Michalaka - Przewodniczqcego
Gminnej Komisji Wyborczej z proSbq o wrQczenie radnym zalwiadczef
o wyborze.

Pan Jan Michalak w imieniu Gminnej Komisji Wyborczej zloZyl Radnym
gratulacje i \czenia owocnych obrad, podejmowania slusznych decyzji i zgody.
Panu W6jtowi zloLyl gratulacje i 2yczenia dobrej wsp6lpracy z Rad4 Gminy,
osi4gniqi w pracy na stanowisku W6jta.
Pan Michalak .ruqyyrazil podzigkowanie za kilkunastoletni4 wsp6tpracQ bylemu
W6jtowi - Panu Kazimierzowi Prochenka.
Nastgpnie Przewodnicz4cy Cminnej Komisji Wyborczej wrQczyl kolejno
wszystkim radnym zaiwiadczenia o wyborze, sktadaj4c gratulacje.

A d . 3 .

W tym punkcie obrad Pan Leon Grochowski poinfbrmowal, ie przed
przystqpieniem do wykonywania mandatu radni skiadaj4 Slubowanie.
Pan Grochowski wyjaSnil, 2e po odczytaniu roty wywolani kolejno radni
powstaj4 i wypowiadajq slowo ,,Slubujq". Slubowanie mo2e byi zlolone
z dodaniem zd,ania'.,,,Tak mi dopom6Z 869".
Pan Leon Grochowski odczytal tre5i roty w nastQpuj4cym brzmieniu:
,.,Wierny Konstltucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, Slubujg uroczyScie
obowiqzki radnego sprawowai godnie, rzetelnie i uczciwie, majqc na
wzglpdzie dobro mojej gminy ijej mieszkaic6w"

i wypowiedzial slowa:,,Slubuj 9, tak mi dopom oZ 86 g" .
NastEpnie Pan Leon Grochowski wycz)'tywal kolejno nazwiska radnych.
Wszyscy radni wypowiedzieli slowa: ,,Slubujq., tak mi dopom62Bog".

Ad.4.

W tym punkcie obrad Pan Leon Grochowski zwr6cil sip do Pana Jana
Michalaka - Przewodnicz4cego Gminnej Komisji Wyborczej z proSb4
o wrgczenie zadwiadczenia o wyborze W6jta Gminy Zbuczyn Poduchowny.
- Pan Jan Michalak - Przewodnicz4cy Gminnej Komisji Wyborczej wreczyl
zaSwiadczenie Panu Romanowi Prochenka za|wiadczenie o wyborze
na W6jta Gminy Zbuczyn Poduchowny.
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Pan Jan Michalak zlo2yl W6jtowi gratulacje, 2yczenia owocnej pracy,
osi4gniE6 w realizacji zadahi dobrej wsp6lpracy z radnymi.

Ad.  5 .

W tym punkcie obrad Pan Roman Prochenka z\o2yl wobec Rady Gminy
Slubowanie: ,,, Obejmujqc urz4d w6jta gminy, Slubujg uroczyScie, 2e dochowam
wiernoSci prawu, a powierzony mi urzqd sprawowa6 bEdq tylko dla dobra
publicznego ipomySlnoSci mieszkairc6w gminy, tak mi dopom62 869".

Ad.6.

W fym punkcie Pan Leon Grochowski stwierdzil, 2e zgodnie
z proponowanym porz4dkiem obrad Rada Gminy moze pzyst4pi6 do wyboru
Przewodniczqcego Rady Gminy.
Poinformowal,2e zgodnie z art..19 ust.l ustawy o samorz4dzie gminnym, Rada
Gminy wybiera ze swego grona Przewodnicz4cego bezwzglqdnq wiEkszo5ciq
glos6w w obecnoSci co naj mniej polowy skladu rady w glosowaniu tajnym.
Pan Grochowski zwr6cil siq do radnych z proSbq o zglaszanie kandydat6w
na Przewodniczecego Rady Gminy.
-Radni zglosili nastgpujqce kandydatury na Przewodniczqcego Rady Gminy:
l.Pani Bozena Nowiriska - kandydatura zgloszona przez radnego

Pana Leona Grochowskiego
- Pani BoZena Nowiirska wyrazila zgodQ na kandydowanie.
2.Pan Tomasz Radomyski - kandydatura zgloszona przez radnego

Pana Marka Wierzejskiego
-Pan Tomasz Radomyski podz i gkowal za zgloszenie je go kandydatury
i zaproponowal kandydaturq Pana Adama Cisaka.
- Pan Adam Cisak wyrazil zgode na kandydowanie.

-W dalszej czQSci Pan Leon Grochowski zwr6cil siq z pro6b4o zglaszanie
kandydat6w do Komisj i Skrutacyjnej.
-Do skladu Komisji Skrutacyjnej zostali zgloszeni:
1 .Pan J6zef Gruda
2.Pan Marek Marczak
3.Pani Krystyna Tch6rzewska.
-Radni zgloszeni do Komisji Skrutacyjnej wyrazili zgodQ na pracQ w Komisji.
Komisja wybrala Pana J6zefa Grudq na Przewodniczqcego.
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-W dalszej czqsci zostala zarzqdzona przerwa w obradach na przygotowanie
kartek do glosowania.
-Nastqpnie Komisja rozdala Radnym karlki do glosowania w sprawie wyboru

Przewodniczqcego Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym.
Przewodniczqcy Komisji poinformowal, ze postawienie znaku ,,x" w kratce
obok nazwiska kandydata jest glosem za wyborem na Przewodnicz4cego Rady.
-Po akcie glosowania kartki zostaly zebrane i Komisja przystQpila do liczenia
glos6w.
-Protokol Komisji Skrutacyj nej odczy'tal Przewodnicz4cy Komisji - Pan J ozef

Gruda.
-Zgodnie z wynikiem glosowania tajnego Przewodniczqc4 Rady Gminy zostala

wybrana Pani Bo2ena Nowiriska.

-Kopia protokolu Komisji Skrulucyinej stanowi zalqcznik nr 3'
-Uchwala w sprawie wyboru Przewodniczqcego Rudy Gminy stanowi zalqcznik nr I -

-Po ogloszeniu wyniku glosowania Pan Leon Grochowski - Senior prowadzqcy

obrady zlo2yl gratulacje Pani Bozenie Nowiriskiej oraz Zyczenia dobrej
wsp6lpracy i przekazal prowadzenie dalszej czqsci obrad Przewodnicz4cej Rady

Gminy.
-Pani Bo2ena Nowiriska w imieniu Radnych zloLyla gratulacje Panu Romanowi

Prochenka -Wojtowi Gminy.
Zlo2yla teZ podzigkowanie Panu Janowi Michalakowi - Przewodnicz4cemu
Gminnej Komisji Wyborczej za przybycie i wrgczenie zaiwiadczeh.
Przewodniczqca Rady Gminy stwierdzila, 2e postara siq tak organizowai prace

Rady Gminy, aby nie bylo podzial6w, aby uchwaly byly podejmowane przy

zdecydowanej wiqkszoSci glos6w, jak r6wnie2 o to aby byla dobra wsp6lpraca

Rady z W6jtem.
A d . 7 .

W tym punkcie obrad Przewodniczqca Rady Gminy zwr6cila siq z proSbq

o zglaszanie kandydat6w na Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy.
-Pan Slawomir G6rka zglosil kandydaturQ Pana Tomasza Radomyskiego.
-Pan Tomasz Radomyski wyrazrl zgodQ na kandydowanie.
-Pani Bo2ena Nowifiska zglosila kandydaturg Pani GraZyny Lugowskiej.
-Pani Gra'Zyna tr-ugowska wyrazila zgodQ na kandydowanie.
-Radni zaproponowali aby glosowanie zostalo przeprowadzone przez Komisjq

Skrutacyjn4 w skladzie wczeSniej ustalonym.
-Czlonkowie Komisji wyrazili zgodQ na pracQ w Komisji.
-Przewodnicz4ca Rady Gminy zarz4dzila prze.vvg w obradach na przygotowanie
kartek do slosowania.
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-Nastqpnie Komisja rozdala kartki do glosowania w sprawie wyboru
W iceprzewodn i czqcego Rady G miny w Zbuczy nie Poduchownym.
-Po akcie glosowania karlki zostaly zebrane i Komisja przystqpila do liczenia
glos6w.
-Protokol Komisji Skrutacyj nej odczytal Przewodniczqcy Komisji
-Pan J6zefGruda.
-Zgodnie z wynikiem glosowania tajnego Wiceprzewodniczqc4 Rady Gminy
w Zbuczynie Poduchownym zostala wybrana Pani Gra2yna tr-ugowska.

-Kopia protokolu Komisii Skrutacyjnej stanowi zalqcznik nr 5 -
-LIchwala w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy w Zbuczynie
Poduchou,nym stanowi zalqcznik nr 6 -

- -Po ogloszeniu wyniku glosowania Pani Gra2yna l-ugowska zloLyla
podzigkowanie i deklaracjg wsp6lpracy i wsp6ldzialania w zakresie realizacii

zadah Rady.

A d . 8 .

W tym punkcie obrad Przewodniczqca Rady Gminy poinformowata, ze

zgodnie z przepisami ustawy o samorz4dzie gminnym radni s4 obowi4zani

zlozy( oSwiadczenie o stanie maj4tkowym w ciqgu 30 dni od dnia objqcia

mandatu. Oswiadczenia sklada sig Przewodniczqcemu Rady Gminy.
W przypadku nie zlolenia w terminie odwiadczenia, radnemu nie przysiuguje

dieta do czasu zlo2enia oSwiadczenia.
-W dalszej czQSci tego punktu glos zabral Pan Andrzej Ryszkowski
- Przewodniczqcy Rady Gminy poprzedniej kadencji i stwierdzil, ze jest mu

niezmiernie milo gratulowai wyboru na stanowiska - W6jta i Przewodniczqcego

Rady.
PodkreSlil, 2e wyb6r jest zaszczytny, Swiadczy o zaufaniu ludzkim' Dodal, 2e

naleZq sig wielkie slowa uznania dla os6b kandyduj4cych na Przewodnicz4cego

Rady Gminy,, sqto osoby doSwiadczone.
Pan Ryszkowski stwierdzil, 2e Pani BoZena Nowifiska jest osob4 kt6ra bqdzie
wiedziala,jak poradzi6 sobie z prowadzeniem spraw.
Pan Ryszkowski stwierdzil, 2e w wyborach powszechnych Pan Roman
Prochenka zostal wybrany na W6jta Gminy.
Bylo poparcie spoleczne, z tym sig trzebaliczyc i cieszyi siq z tego'

Pan Ryszkowski 2y czy I podej mowania mqdryc h, r ozw azny ch i przemy6 lanych

decy zji, ktor e zaw aLq na rozwoj u in frastruktury.
Zwr6cil uwagQ, 2e mimo i2 tyle byio robione w poprzedniej kadencji i tyle

zrobione, jest to ,,kropla w morzu potrzeb".
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Jak wiadomo s4 dwie stacje uzdatniania wody i bardzo wa2n4 sprawq jest

tak poprowadzii dalsz4 budowg sieci wodociqgowej, aby jak najszybciej
zakohczy(realizacjg tej inwestycji. Jest to bardzo wazne szczeg6lnie dla
rolnik6w, producent6w mleka, kt6rych przyszloSi po wejSciu Polski do Unii
Europejskiej., w przypadku braku sieci wodociqgowej bqdzie bardzo zagrozona.
Pan Ryszkowski dodal, 2ejest tez oczyszczalnia 5ciek6w, dzigki czemu
mieszkaiicy nie maj4problemu z wla/r'ozem nieczystoSci,, zostala wykonana
czgSi sieci kanalizacyjnej w Zbuczynie.
Pan Ryszkowski poinformowal, 2e dotychczas byty prowadzone inwestycje,
byty wystqpienia o pozyskanie 6rodk6w zzewnqtrz. Pod koniec kadencji Rada
Gminy pod.iqla uchwaly w sprawie pozyskania Srodk6w spoza budZetu.
Pan Ryszkowski zwr6cil uwagQ, ze Pan W6jt czqsto byl na sesjach, interesowal
siq sprawami gminy i problemami dotyczqcymi realizacji zadah.
Dodal,2e przy prq2noSci W6jta, wszystkie zamierzenia i pomysly na realizacjQ
inwestycji, to co bylo w ulotkach przed wyborami, uda siq Panu W6jtowi
blyskawicznie poprowadzii i zakohczyt, rozpoczQte inwestycje, jak r6wnie2
pozyskad dodatkowe pieni4dze na inwestycje ze wszystkich moZliwych Zr6del.
Pan Ryszkowski zwr6cil sig do Radnych wyrazaj qc Zyczenie podejmowania
przemy3lanych, m4drych, wywaZonych decyili dla dobra gminy, oby
zwyciqlalo to, co ma najwiEkszqracjq.
Dodaljeszcze,2e dobrze byloby aby uchwaty byly podejmowane nie przy
rolnicy i glosu, aleprzy 14 glosach,,za".
Na zakoriczenie swej wypowiedzi Pan Ryszkowski zloLyl gratulacie
koleZankom i kolegom radnym z poprzedniej kadencji, kt6rzy zwyciq2yli
w wyborach i zostali radnymi nowej kadencji.
Zlotyl gratulacje Pani BoZenie Nowifiskiej - Przewodnicz4cej Rady Gminy.
Nastgpnie zlo2yl gratulacje dla Pana Woita,2yczqc aby po 4 latach pracy,
a byi mo2e nawet w nastQpnej kadencj i, mozna bylo powiedzie6, 2e wszystko,
co bylo zamierzone udalo sig zrealizowac i stalo sig faktem, oby spelnilo sig
to, co Pan W6jt deklarowalpned wyborem.

-W dalszej czqsci Przewodnicz4ca Rady Gminy wyrazila podzipkowanie
Panu Andrzejowi Ryszkowskiemu za wsp6lpracq w poprzedniej kadencji.
Zapewnila,2ebgdzie starala siq tak organizowad pracq Rady Gminy
aby wsp6lpraca ukladala siq jak najlepiej.
Dodala, 2e zgodnie z przepisami ustawy o samorz4dzie gminnym zadaniem
przewodnicz4cego jest wyl4cznie organizowanie pracy rady oraz prowadzenie
obrad.

-Nastqpnie glos zabral W6jt Gminy - Pan Roman Prochenka i przedstawil
exDose:
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,, Dzisiejsze uroczyste zaprzysieienie Rady Gmin jest bardzo dobr4 okazjq
by zlozy( podziqkowania - na rqce Pana Przewodnicz4cego Andrzeja
Ryszkowskiego oraz obecnych dzisiaj radnych minionej kadencji skladam
podziqkowania wszystkim, kt6rzy przez ostatnie cztery lata pracowali
w Radzie Gminy. Dzigkujq r6wnie2 Panu W6jtowi Kazimierzowi Prochence
mimo ujawniajqcych siq niekiedy r62nic w wizjiprzyszlo5ci naszej gminy,
doceniam trud i oddanie , z jakim sprawowal Pan sw6j urz4d oraz wierzQ, 2e we
wszystkich Pariskich dzialaniach na pierwszym miejscu stawial Pan dobro
mieszkairc6w calej gminy.

Dziqkujg r6wniez wszystkim kandydatom na urzqd w6jta, kt6rzy w II turze
wybor6w poparli moj4 kandydaturQ oraz wszystkim pozostalym osobom, ktore
od pocz4tku wspieraty moj4kampaniq. Dziqkujg wszystkim, kt6rzy oddali na
mnie swoje glosy. Paristwa zaufanie jest dla mnie bardzo wazne - postaram siE
go nie zawieS6.

Obejmujqc urz4d W6jta zdajq sobie sprawQ z ogromu zadari, jakie na siebie
przyjmujg. Wiem,2e Pafistwo - Radni rozpoczynanej dzisiaj kadencji - r6wnie2
Swiadomi jeste6cie jak wiele r62nych decyzji, czgsto niepopularnych przyjdzie
nam wsp6lnie podjqi.

Zakohczenie rozpoczqtych przez naszych poprzednik6w inwestycj i

Wznaczy kierunek naszego dzialania w pierwszym roku pracy:
- zadaniem,, kt6re nie mo2e czeka(,jest remont groZqcej zawaleniem sali
gimnastycznej w Borkach Kosach,

- musimy jak najszybciej doprowadzii do zakoiczenia inwestycji budowy
szkoly w Dziewulach,

- ze wzglgdu na koniecznoric rozliczenia dotacji UKFiS, konieczne jest takze
zakohczenie w 2003 roku budowy sali gimnastycznej i trwaj qcej juz l5 lat
budowy gimnazj um w Zbuczynie.

Niew4tpliwie konieczne bEd4 r6wniez inwestycje drogowe i wiele, wiele irurych.

By te zadania realizowa( bardzo liczg na wsparcie calej Rady oraz pracownik6w
Urzqdu Gminy.
Mo2liwoSi zmiany na stanowisku W6jta, jak wszystko, co nowe wzbudzila jeszcze
przed wyborami wiele emocji, zwlaszcza w6r6d pracownik6w Urzgdu Gminy
ijednostek podlegtych. ChcE Paistwa uspokoii - nie bgdzie Zadnych
nieprzemySlanych decyzji kadrowych. Bgd4jednak konkretne wymagania
w zakresie dyscypliny pracy i poprawy jakoSci obslugi interesant6w.
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Urzqd Gminy jest najbli2ej mieszkalic6w i tutaj wla6nie powinni oni najlatwiej
uzyska6 pomoc i poradE - r6wnie2 w sprawach, kt6re wykraczajqpoza
kompetencje Urzgdu Gminy.

Szanowni Patistwo.
Nasza Gmina posiada doskonale warunki, by sta6 sig wiodqc4 Gmin4regionu -

polo2ente przy walnych szlakach komunikacyjnyclq bliskie sqsiedztwo Siedlec,
troszeczkp dalej, ale nie tak daleko do Warszawy, i niezbyt daleko do granicy
wschodniej - wszystko to stanowi o atrakcyjnoSci naszej Gminy dla potencjalnych
inwestor6w.

Mam nadziejE, 2e razem uda nam sig poprowadzi6 naszq Gminq ku lepszej
przyszioSci. Chciatrbym, by wszystkim nam 2ylo sig tu lepiej, dostatniej
i wygodniej. Mamrndziejg,2e dzialaj4 zgodnie - wsp6lnie ten ce1 osi4gniemy."

-. 
, - Nastgpnie Pan W6j t przekazal na rgce Sekretarz kwiaty dla bylego W6jta

Pana Kazimierza Prochenki.
W6jt wrgczyl r6wniez kwiaty dla Przewodnicz4cego Rady Gminy poprzedniej
kadencj i.

-W dalszej czgsci tego punktu glos zabral Pan J6zef Chromiriski - Sohys wsi
Zdany i wy*azil sentencjp: ,, Srebrem jesi mie6 wladzg i rz4dzi6 umie6 .
Zlotem jesl chciei ludzi stucha6 i ich rozumie6".
Pan Chromifski ann6cil siq z proSb4 aby o tym pamiQta6, gdyz Soltysi uczestnicz4
w sesjach i obserwuj4praca Rady.

Ad. 9.

Wobec zrealizowania porz4dku obrad Przewodniczqca Rady Gminy
o godz.15 30 dokonala zamknigcia obrad I Zwyczajnej Sesji Rady Gminy
w Zbuczynie Poduchownlm.

''J 
Na I Zwyczajnej Sesji Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym zostaly podjqte
UchwalY:
l.Uchwala Nr V1l2002 Rady Gmiry w Zbuczynie Poduchownym

w sprawie wyboru Przewodnicz4cego Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym.
Z.UchwalaNr 11212002 Rady Gminy w Zbuczynie Poduchownym

w sprawie wyboru Wiceprzewodniczqcego Rady Gminy w Zbrtczyrie
Poduchownym.

Na tym protokol zakoriczono i podpisano.

Protokolowala Przewodnicz4ca Rady Gminy

'[do- t'hui'l/*-
,Mir6slawa Czamotal Bo2ena Nowiriska


